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Proslori KS bodo lepši - V teku so pleskarska dela v dohodu in v

prostorih krajevne skupnosti, ki bodo pripomogla k lepšemu in
prijetnejšemu izgledu.

• * *
Osnovna organizacija ZK - Sestanek je bil 12. februarja, komuni-

sti pa so kritično razpravljali o »Informaciji predsedstva CK ZKJ o
temeljnih značilnostih idejnopolitičnega stanja v družbi in ZKJ in o
prodiranju meščanske desnice ter drugih protisocialističnih sil«.

* * •
Svet potrošnikov - Sestal se je 10. februarja in obravnaval rezul-

late javnega razpisa za oddajo poslovnih prostorov na Trubarjevi 23b
(dvorišče) za pekarno. Krajani upajo, da bo novi pek (zasebnik) pekel
in prodajal kvaliteten domač kruh.

* * •
Pomoč starejiim krajanom - Na pobudo socialno zdravstvene

komisije KO ZB NOV so se 3,februarja sestali na koordinacijskem
sestanku člani socialne komisije pri svetu KS, člani Rdečega križa in
člani borčevske komisije. Na sestanku so se dogovorili, kako bodo
ugotavljali potrebe starejših krajanov za pomoč v gospodinjstvu,
dostavo hrane na dom in za medicinsko nego na domu.

• • •
Svet KS - Delegati so se zbrali 16.februarja. Razpravljali so o

predlogu finančnega načrta KS za letošnje leto in podprli spre-
membo 7. člena samoupravnega sporazuma o razporejanju sredstev
za krajevne skupnosti.

Obravnavali so tudi stališča Zavoda za družbeno planiranje Ljub-
Ijana do pobude DO Tekstil za spremembo zazidalnega načrta. Svet
KS vztraja na svojem prvotnem stali&ču, da je treba z gradnjo stano-
vanjsko-poslovnega objekta čimprej pričeti.

Delegati so kritično ocenili osnutek prostorskih sestavin srednje-
ročnega plana s programskimi zasnovami za kare CO 1/4 Sanatorij
Emona. O njem je tekla beseda tudi na skupni seji delegacije v zbor
KS skupščine občine in predsedstva KK SZDL dne 19,februarja.
Dogovorjeno je stališče, naj se v programske zasnove vnesejo rešitve
iz zazidalnega načrta, ki je bil sprejet pred dvema letoma po široki
javni razpravi. Krajani namreč ne želijo več razpravljati o vedno novih
spremembah zazidalnega načrta. Strinjati so se z gradnjo podzemne
parkirne hiše, ki naj bi služila tudi za zaklonišče, katerega v KS
nimajo, ter z gradnjo manjšega objekta Akademije za gledališče,
radio, film in televizijo in nekaj stanovanj. Zavračajo pa preveliko
Število poslovnih prostorov na račun stanovanjskih površin, saj
menijo, da morata biti ti dve postavki uravnoteženi. Silva Šuc


